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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
sterfte van kastanjebomen.
(Ingezonden 26 september 2008)

1
Kent u de TV-uitzending waarin aan
de orde komt dat de helft van alle
Nederlandse kastanjebomen dood
gaat?1

2
Is het waar dat een groot deel van de
Nederlandse kastanjes dreigt af te
sterven en dat daartegen (nog) geen
afdoende remedie is ontwikkeld?
Zo ja, wat is de precieze oorzaak?
Zo neen, welke remedie is ontwikkeld
en welk succes valt daarvan te
verwachten?

3
Is het waar dat op veel plaatsen waar
kastanjes afsterven en gekapt worden
de bomen vervangen worden door
andere soorten? Wat betekent dat
voor het voorkomen van
paardenkastanjes op termijn?

4
Acht u het een verarming van het
Nederlands landschap en de
biodiversiteit wanneer een
substantieel deel van de in ons land
aanwezige kastanjebomen afsterft?
Zo ja, welke maatregelen gaat u
nemen? Zo neen, waarom niet?

5
Bent u bereid om op korte termijn
een substantieel onderzoeksbudget
ter beschikking te stellen om een
remedie te ontwikkelen die het
afsterven van een groot aantal
kastanjebomen kan voorkomen? Zo
ja, op welke termijn en wijze? Zo
neen, waarom niet?

6
Ziet u de huidige afsterving van
kastanjebomen als een
onomkeerbaar proces?

7
Kunt u uiteenzetten wat uw
prognoses zijn voor de 50% waarvan
nu nog verondersteld wordt dat ze
zullen overleven?

8
Kunt u uiteenzetten of het afsterven
ook in de ons omringende landen op
soortgelijke schaal voorkomt, welke
remedies daar worden ingezet en hoe
de oorzaken van besmetting in te
dammen zijn?

1 Eenvandaag, 22 september 2008.
http://www.eenvandaag.nl/index.php?module=
PX_Story&func=view&cid=2&sid=33927&nav=
33926,33928,33927,0
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